
19/6, Referat fra styremøte i region vest tirsdag 3.juni, kl.1930-2100 på Teams 

 

Til stede: 

Leder Otto Hatlebakk 

Nest leder Henning Pedersen 

Styremedlemmer:  

Atle Irgens 

Regina Stevens 

Martin Garvik 

Varamedlemmer:  

Eric Nilsen 

 

Kristian Magnussen 

 

Oppsummering 2024-2025 
Det gamle styret fra 2023-2024 sa på tinget at de ikke hadde jobbet med utvikling av regionen vår. 

Vi har gjort ingen ting var meldingen fra leder til tinget 2024. 

 

Vi i det nye styret brukte de første møtene til å sette i gang noen tiltak samt gjennomføre 

styremøter i den siste perioden. 

 

Her er det vi har fått til: 

 

1)Informasjon 

Regionsidene er nå oppdatert med info fra klubbene, referater fra styremøter samt f.eks. 

beretninger fra 2023 mm. Vi har nå landets beste og mest opp daterte regionside. Takk til Martin og 

Kristian som har gjort en meget god jobb. I tillegg har vi en åpen Facebooks side. 

 

2)Region samlinger 

Vi har arrangert tre samlinger, 2 i syd og en i nord. Alle tre var vellykkede. 

 

3)Vi har betalt to personer for å styre og stell med 4-5.divisjon i nord og syd. 

 

4)Vi har hatt fire styremøter i perioden. 

 

5)Vi legger frem omfattende forslag til planer for arbeidet i regionen 2025-2026. 

 

6)Vi legger frem revidert budsjett for 2025 samt nytt budsjett for 2026. 

 

7)Ny klubb i Sogn og Fjordane, de skal ha besøk i august/september. Det er spillere i Sogndal som 

ønsker å spille turneringer. Hurra! 

 

 

SAKSLISTE: 

1)Regionsting Vest 14/6. 2025. Haugesund, kl.1200-1600 

Data ansvarlig, Kristian 

Henning forbereder debatt etter lunsj. 

Otto og Henning er dirigenter. 

Kan Kristian lage referatet fra tinget? 

 

Kl.1200-1400, ting 

Kl.1400-1500, lunsj 

Kl.1500-1600, debatt om hva regionen bør prioritere 

 

2)Valg på tinget. 

Don har trukket seg fra valgkomiteen. Kathrine er syk. 



Forslag til vedtak: styret er valgkomite før tinget 2025. 

 

Styret lager en innstilling til tinget som følger: 

1.Leder Otto, ikke på valg 

2.Nestleder, Henning, på valg to år. 

3.Medlem, Jeanette, ikke på valg 

4.Medlem, Martin, ikke på valg 

5.Medlem, på valg to år? Styret får fullmakt til å finne en kvinne om ikke regionstinget kommer med 

forslag. 

 

6.Varamedlem, 1 år, Eric 

7.Varamedlem, 1 år, Haugesund 

 

Valgkomite: Styret oppnevner en valgkomite innen 12.desember 2025 

 

Kontroll komite: på årsmøte (Otto sender melding til de tre) 

1.Anders 

2.Gunnar 

3.Andreas 

....... 

 

Forslag til regions tinget 2025 fra Henning og Otto 
  
Følgende gjelder fra 14/6-2025 
  
Økonomisk støtte til turneringer og sommerleir 
Klubbene kan søke om støtte til nasjonale og internasjonale turneringer. Klubbene kan også søke på 
arr. av sommer leir. 
  
1)Det skal søkes på forhånd med budsjett. 
2)Ingen klubber får støtte om tiltaket går i overskudd. 
3)Regnskap etter endt tiltak skal sende inn til regionen som avgjør hva klubben får i støtte ved 
underskudd etter søknad innen desember 2025 og desember 2026. 
  
Tidligere avtaler med regionen opphører fra 14/6, 2025. 
  
Regionsamlinger 
Arr. klubb av regionsamlinger kan få en utbetaling på kr.15000.-. 
  
Det må minimum være 10 unge regionspillere på samlingene. I 2024 arrangerte vi to samlinger en i 
nord og en syd i regionen. 
  
I 2025 og 2026 
Vi har arrangert en samling i syd våren og planlegger en til høsten 2025. I Nord arrangerer vi ikke 
samlinger i 2025 og våren 2026. 
På samlingene dekker regionen ikke overnatting, mat og reise. Støtte fra regionen går til å dekke 
trenerutgifter og andre utgifter arr. klubben har. 
 
Styrets innstilling: Oversendes til tinget for avgjørelse. 
................... 
 
 

Forslag fra Rosseland BK 
Forslag 1. 



Det foreslås at Region Vest ikke har opprykk/nedrykk mellom 4. og 5. divisjon.  
Bordtennis er mest moro når det er jevne kamper. Det bør derfor være opp til den enkelte klubb å 
vurdere hvilket nivå tilgjengeliger spillere holder og melde på antall lag i enten 4. eller 5. divisjon 
deretter. Skulle en klubb plutselig hanke inn 2-3 gode spillere, vil det bli kjedelig om disse må gjennom 
en sesong i 5. div. for å få noenlunde grei matching. Frafall og utvikling av spillere er også faktorer. 
Regionalt lagserie-spill bør først og fremst være et tilbud for å gi klubbspillere som ikke har fast plass på 
nasjonalt lagserie-lag et tilbud for rett matching (og mye moro). Når klubbene i sør hadde besøk av Karl 
Børre Reite, ble dette løftet frem som et klart ønske. Det er også vanlig praksis i andre regioner, og greit 
med lik praksis. 
Blir det mange lag påmeldt i en divisjon, kan man kjøre enkel serie-runde med sluttspill. Som testet ut 
med suksess i 5. div. inneværende sesong. 
Forslag 2. 
Spillere som spiller på lag i Regional lagserie (4. / 5. div.) skal ikke få karantene om de benyttes som 
reserve på lag i den nasjonale lagserien (3 div. , 2. div, 1. div. eller Stigaligaen). En spiller kan kun benyttes 
som reserve på 4 lagkamper. Blir spilleren benyttet i 5 lagkamper eller fler, har han ikke mulighet å delta i 
regional lagserie resten av sesongen. 
Grunnen for dette forslag er å gi større fleksibilitet for klubbene å hente opp spillere til nasjonal lagserie. 
Lagserie-spill motiverer spillere og bør brukes på best mulig måte for å hjelpe klubbene å holde på 
medlemmer. Forslaget gjør det lettere for klubbene å kunne tilby seriespill til flere spillere. Noen vil 
kanskje si at man må regne med å bruke mange spillere på et enkelt lag. Men en spiller som er tiltenkt 
en reserve-rolle på et nasjonalt lag, bør likevel kunne få tilbud om plass på et regionalt lag. 
Forslag 3. 
I regional lagserie: Et lag har rett til å hente inn reservespillere etter første serierunde. Kravene er at 
reservespilleren har lavere ranking (på spilldato) en spilleren han erstatter, og ikke har spilt for et annet 
lag i samme divisjon inneværende sesong. 
Det kan hentes inn reservespiller til alle som er oppført på kampskjema for første 
serierunde. 
Spillere tiltenkt plass på laget, som ikke har mulighet å delta i første serierunde, skrives opp på lagskjema 
for sesongens første lagkamp. Å være reservespiller utløser ingen karantene. 
 
Begrunnelse for forslag: Dette vil forenkle hvem man kan benytte på et lag. Etter første serierunde vil alle 
andre lag i divisjonen vite hva som er beste mulige lag de andre kan stille med (i forhold til ranking). 
Man slipper at klubber plutselig kan toppe lag mot slutten av sesongen i avgjørende kamper, 
med langt bedre spillere enn det som har deltatt tidligere i sesongen. Tilfeldig topping av lag 
kan ofte oppleves urettferdig. Forslaget åpner også opp for større fleksibilitet for klubbene til 
å alltid stille fulle lag i flere divisjoner. Det vil være mye lettere for en spiller i si ja til å være 
reservespiller når han vet at det ikke får følger for «laget hans» 

 
Styrets innstilling: Oversendes til regionstinget for avgjørelse. Martin må få forklare det for tinget. 
............. 

 
STØTTE TIL TRENARAR: 
 
Forslag: Regionen gjev stipend på 2000,- til trenarar under 20 år som 
tek trenar 1 kurs og deretter engasjerer som trenar i klubb sesongen 
2025-26. 
 
Regionen gjev stipend på 1000,- til trenarar under 20 år som 
engasjerer seg som trenar i klubb sesongen 2025-26 utan å ta kurset. 
 
Me føreslår av det vert sett av 40 000,- i budsjettet til dette. Denne 
summen kan eventuelt justerast av regionstinget. Delegatane kan også 
vurdera om det skal vera eit maks antal trenarar pr klubb. 
 
Grunngjeving: Me treng å rekruttera nye trenarar samt å behalda 
ungdomar i klubbane. 



 

Hardanger Btk 

 

Styrets innstilling: Styret er positiv til forslaget. Forslaget fremmes overfor regionstinget. 
 

........... 

 

Hei alle sammen! 
 
Vi skulle ha opprettet en felles gruppechat, der vi kan diskutere evt endringer og 
disputter. Denne bør alle ledere  
bli endel av. Da kan vi løse uenigheter og andre ting på sparket.  
Da unngår vi en haug med mailer frem og tilbake. Og ikke minst god 
kommunikasjon oss i mellom.  
Tror det er mange misforståelser og annet som er grunnen til at vi kommer oppi så 
mange uenigheter i denne regionen.  
 
Har alltid likt å ta ting før det eskalerer. Og vi får diskutert gode forslag på sparket.  
 
Er det mulig med opprettelse av Teams?. Koster litt, men er nok verdt det.  
 
Mvh 
Henning 
 
Styrets innstilling: Det opprettes en slik gruppe. Ikke en ting sak. 
 
............ 
 
Hei 
Ser at det vert invitert til regionssamling ei veka etter at me har treningsleir i august. Dette meinar eg 
blir heilt feil å ha to sånne aktivitetar så tett på kvarandre. Laksvåg kan arrangera egen samling kva tid 
som helst, men denne samlinga bør ikkje regionen støtta opp om. Det er mykje meir fornuftig å legga 
regionssamling lengre ut på hausten. 
Me arrangerer treningsleir for 4. året på rad, ein leir me ikkje tjenar pengar på, det er mange som jobbar 
gratis dugnad under leiren. 
Me begynte med disse treningsleirane fordi det ikkje har vore arrangert treningsleirar på vestlandet på 
fleire år. Det er viktig at me har ein sommarleir også i vest, eit billigare alternativ enn å reisa på leirar på 
austlandet og i utlandet. 
  
Eg vil ha denne saken opp på styremøte no på tirsdag 3. juni 
  
Atle 

 
Styrets innstilling: Overføres til debatten på fra kl.1500. 
 
........ 
Hei 
  
Her er forslag til regionstinget: 
Det vert bevilga kr 20.000,- ekstra til den årlige treningsleiren på Stord. Disse pengane går som direkte 
støtte til spelarar frå andre klubbar enn Stord BTK. 
Begrunnelse: Det er viktig at Region Vest støttar den årlige treningsleiren sånn at me kan ha ein åpen 
treningleir for spelarane i regionen. Stord BTK kan arrangera ein billigare treningsleir for egne spelarar i 



bordtennishallen, men om me fortsatt skal ha dette gode tilbudet til heile regionen er det viktig både at 
klubbane i regionen prioriterer leiren i forhold til langt dyrare treningsleirar på austlandet og utlandet. 
Denne støtta som går direkte fråtrekk av leiravgifta vil gjera det enda meir attraktivt for regionen sine 
spelarar å delta. 
  
Det er tidligare vedtak om at region vest skal støtta den årlige treningsleiren på Stord med kr 10.000,- til 
og med 2026. Den støtta går til delfinansiering av hall leige, overnatting og trenarutgifter. Dei kjem 
utanom det forslaget som er sendt inn. 
  
Stord BTK 
  

Styrets innstilling: Atle vil ha saken opp på regionstinget. 
 
............... 

 

2)Forslag til regionstinget: 

 

a)Ny lov fremmes til vedtak på tinget. (styremedlemmer, 5 pluss 2 vara.) Ny valgkomite vedtar vi på 

årsmøtet. 

 

Valgkomiteens innstilling skal være region styret i hende senest 7 dager før region tinget) 

Vedtak:  

 

b)Følgende støtte ordninger til klubbene vedtas av styret og fremmes overfor regionstinget: 

 

Budsjett for 2025-2026. Vi skal ikke gå overskudd igjen. Vi bør gå i  null, vi kan legger inn ca. 60 000 

som vi har hatt overskudd de siste to årene i de neste budsjettene. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
    

     

Budsjett   bordtennisregion vest 2025   

 Rekneskap Budsjett    

INNTEKTER: 2024 2025 og 2026    

Medlemskontingenter  kr 2 000,00   kr                   -      

Serieavgift/startkontingent  kr 14 500,00   kr      16 000,00    

Tilskudd fra NBTF  kr  38 000,00   kr      40 000,00    

Tilskudd idrettskrets  kr  21 043,09   kr      25 000,00    

Momskompensasjon  kr  4 230,00   kr        6 000,00    

Renteinntekter  kr  32 811,00   kr      30 000,00    

Søknad diverse plassar  kr                    -     kr      10 000,00    



Sum inntekter  kr 112 584,09   kr    127 000,00    

KOSTNADER:     

Småsamlingar   kr      10 000,00    

Regionssamling topp   kr      24 000,00    

Regionssamling bredde  kr 39 441,65   kr      48 000,00    

Møteutg.   kr        4 000,00    

Premier  kr 13 868,60   kr        8 000,00    

Klubbtilskudd   kr 19 400,00   kr                   -      

Honorar oppsett 4. og 5. div   kr        4 000,00    

Tilskud Bergen Para Open   kr                      Må søke  

Sommarleir Stord    kr  mangl regnskap 

Diverse utgifter, nye tiltak etter søknad  kr         3 000,00   kr      66 000,00    

Sum kostnader  kr       75 710,25   kr    164 000,00    

     

Resultat   kr       36 873,84   kr     (37 000,00)   
 

 

Link til vedtatt budsjett for 2025: https://bordtennis.no/region/vest/Referat/2024.06.16---arsmote/ 

 

1)Budsjett 2024-2025-2026 

Forslag. Det ble vedtatt å bevilge kr 10 000 pr. år i 3 år til sommerleir på Stord. Stord er pålagt årlig å 

sende inn regnskap.  

 

Regnskap for 2024 er ikke sendt inn til regionen. 

 
Styrets innstilling, se over. 
 

 

2)Budsjett 2025 

1Bredde samlinger, høst og våren 2025-2026 

Fire klubber gjennomførte samlinger i egen klubb høsten 2024. 

https://bordtennis.no/region/vest/nyheter/breddesamlinger-i-region-vest/ 

Vedtak: Klubbene i regionen kan søke om kr.1000 til bredde samlinger høsten 2025 og våren 2026. 

Samlingen er en ekstra trening i klubben på dager en ikke har ordinær klubb trening. Naboklubber 

inviteres. 

 

3)Region samlinger høsten 2025, en i syd og ingen i nord 2025. 1 x 15000.-. 

I 2026, en på våren og en på høsten i syd.. 2 x 15 000.-  

  

Vi har gjennomført region samlinger i Figgjo og i Bergen. 

Samling på Figgjo, https://bordtennis.no/region/vest/nyheter/regionsamling-pa-figgjo2/ 

Samling i Bergen, https://bordtennis.no/region/vest/nyheter/regionsamling-i-bergen/ 

https://bordtennis.no/region/vest/nyheter/invitasjon-til-regionssamling/ 

 
Styrets innstilling: se over 
 

a)Ingen overnatting og reisekostnader dekkes for spillerne 

b)Arr. av samlingene kan bruke de 15 000. 

- som de vil. Budsjett/regnskap sendes til leder og nestleder. 

c)Invitasjon sendes ut når dato er klar fort samlingene med detaljer til nettsiden og til klubbene pr. epost.  

https://bordtennis.no/region/vest/Referat/2024.06.16---arsmote/
https://bordtennis.no/region/vest/nyheter/invitasjon-til-regionssamling/


d)Alle klubber i regionen som arrangerer minst et lokalt stevne i sesongen 2025-2026 kan søke om 

Kr.1000 i støtte fra regionen. 

Vedtak: Vedtatt tidligere. 

 

d)Alle klubber som arrangerer Int. stevner, NM, samlinger og Stiga Norges cup søker kan søke om støtte. 

Vedtak: Etter endt stevne sendes søknad med regnskap inn til regionen. Går det i overskudd, ingen støtte. 

Styret i regionen behandler slike søknader på sitt siste styremøte før jul. 

 

e)Regions kontingent 

Ingen klubber skal betale kontingent til regionen 2026, 2027 

Vedtak: Vedtatt tidligere. 

 

f)Skolemesterskap 

Klubbene i regionen kan søke om kr.1000 i arr. støtte 

Vedtak: Vedtatt tidligere. 

 

g)Oppfølging og bygging av klubbene i regionen. To i vest og to i nord 

Vedtak: Vedtatt med en budsjett ramme på kr.10 000 for instruktør, 2025 og 2026. Klubbene sender 

søknad om en ønsker et slikt tiltak til regionen.  

 

Vi er nå i ferd med å få til aktivitet i Sogn og Fjordane.  

Kan et styremedlem styre og stelle med dette? 

Vedtatt tidligere. 

 

h)Egen jente samling våren 2025. 

Vedtak: Lørdag 22. mars på Stord. Budsjett pr. dato er kr.5000.-. Etter endt samling sender Stord inn 

regnskap til regionen. 

 

Vi har tilbudt Heros å arrangere en slik samling. 

 

i)Vi lager en brosjyre der klubbene kan bruke den i sitt miljø. Vi lager bilder og stoff, Arve Skogen lager 

den for oss. 

En del av brosjyren kan den lokale klubben bruke for egen info. 

 

Forbundet kan være interessert i at en slik brosjyre lages. NBTF kan kanskje bidra med økonomisk støtte. 

Vedtak: Vedtatt tidligere. Hvem tar tak i dette? Henning og Kjetil ser på saken. 

 

j)Opp og nedrykk i 4-5.divisjon, opp på regiontinget 2025 som egen sak. 

Vedtak: Vedtatt tidligere. 

.......................... 

 

4)Sak region ting i 14 juni 2025. 

 

Møter i regionen, 2024-2025: 

September ok 

Januar ok 

Mars, tirsdag 4.mars ok 

Mai/juni,: tirsdag 3.juni kl.1930, Teams, hovedsak forberedelser til region tinget 

14.Juni, årsmøte i regionen. 

 

MVH 

Henning og Otto 

 

 
 


